

# FUNDERSTONE

FUNDERSTONE FUTURES LIMITED

Dear Sir / Madam,

Re: Electronic Daily Statement of Account

We are pleased to offer you a new choice and a more efficient way to retrieve your daily statement of account for the commodities transactions via our "e-Doc" system. You will receive an email advice for any transactions completed in your account. Simply login to our server with your account number and password (your personal I.D. number will be set as the initial password), you can view and download your trading history into your personal computer.

If you want to enjoy the benefit of our "e-Doc" service, please acknowledge your consent by completing and signing the Consent Letter below and returning it **by mail to Funderstone Futures Limited, 1802, Tower One, Lippo Centre, 89 Queensway, Hong Kong or by fax to 2845-2119.**

Funderstone Futures Limited

致貴客戶:

本公司鄭重向閣下推介全新之電子通訊系統服務 "e-Doc", 閣下可通過選擇此服務收取比傳統郵寄更方便快捷的期貨日結單。每次交易完成後, 閣下將會收到電郵通知, 只要按照簡單的步驟登入本公司之系統, 輸入閣下之帳戶號碼及密碼(首次登入之密碼將設定成閣下之身份證號碼)在內, 閣下便可概觀及儲存以往之交易記錄。

請填妥及簽署以下之 "同意書", **郵寄交回: 香港金鐘道 89 號力寶中心一座 1802 室, Funderstone Futures Limited 收, 或傳真至: 2845-2119**, 閣下就可享受以上的服務。

Funderstone Futures Limited

## Consent Letter

To: Funderstone Futures Limited

I/We hereby acknowledge and agree to receive the daily statement of account via the electronic "e-Doc" service from Funderstone Futures Limited. I/We understand and acknowledge that no hard copy of daily statement of account will be received thereafter.

Account Name : \_\_\_\_\_ E-mail Address : \_\_\_\_\_

Account Number : \_\_\_\_\_ Date of Application : \_\_\_\_\_

Account Executive : \_\_\_\_\_ Signature(s) : \_\_\_\_\_

**Remark:** Funderstone Futures Limited shall not be responsible for any delay or failure in the transmission, receipt of information due to either a breakdown or failure of transmission of communication facilities, or any unreliable media of communication or to any uncontrollable or unanticipated cause or other causes.

## 同意書

致: Funderstone Futures Limited

本人/吾等確認, 謹此同意透過 Funderstone Futures Limited 之電子通訊系統 "e-Doc"服務收取日結單。本人/吾等明白及同意日後不會收到紙張單據。

帳戶名稱 : \_\_\_\_\_ 電郵地址 : \_\_\_\_\_

帳戶號碼 : \_\_\_\_\_ 申請日期 : \_\_\_\_\_

客戶主任: \_\_\_\_\_ 客戶簽署: \_\_\_\_\_

**註:** Funderstone Futures Limited將不會因通訊設施發生障礙或傳訊失效, 或因任何不可完全倚賴之通訊媒介, 或非本公司控制範圍或預測之任何其他原因所造成傳送或收取資訊之延誤負責。